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Βασίλης Κεγκέρογλου  
Βουλευτής νομού Ηρακλείου  - Κίνημα Αλλαγής 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Υποδομών και Μεταφορών, κ.Κ.Καραμανλή 
 

ΘΕΜΑ: «Αξιοποίηση του αεροδρομίου «Ν.Καζαντζάκης» προς όφελος της τοπικής 
κοινωνίας». 

 

Με  επίκαιρη ερώτηση μου από τις 20-09-21 είχα τονίσει την ανάγκη αξιοποίησης 
του αεροδρομίου «Ν.Καζαντζάκης» προς όφελος της τοπικής κοινωνίας. 

Κατά τη συζήτηση της επίκαιρης ερώτησης στην Ολομέλεια της Βουλής, ο Υπουργός 
είχε τονίσει: 

 α)  ότι δεν μεταβιβάζεται καμμία ιδιοκτησία στο ΤΑΙΠΕΔ, αναφερόμενος στον 
υποβοηθητικό του ρόλο αναφορικά με την ωρίμανση του έργου, δεδομένης της 
τεχνογνωσίας του, από όλες τις εργασίες και την αξιοποίηση του Ελληνικού  και β) ότι 
συγκροτήθηκε κοινή ομάδα εργασίας των Υπουργείων Υποδομών και Εθνικής 
Άμυνας, ώστε να επιλυθούν τα πολύ δύσκολα ιδιοκτησιακά θέματα, που αφορούν 
χρήσεις του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, του ΝΑΤΟ και της Υπηρεσίας Πολιτικής 
Αεροπορίας, σχετικά με τις μελλοντικές αμυντικές παραμέτρους  ενώ η ολοκλήρωση 
των εργασιών αυτής της ομάδας αναμενόταν να γίνει μετά και την 
αεροφωτογράφηση. 

Επιπλέον, είχατε δεσμευτεί ότι η έκταση του υφιστάμενου αεροδρομίου θα 
αναπτυχθεί ως αναπόσπαστο τμήμα της πόλης του Ηρακλείου , και της ευρύτερης 
αστικής περιοχής σε διαβούλευση και συνεργασία με τον Δήμο Ηρακλείου, την 
τοπική κοινότητα Αλικαρνασσού και τους τοπικούς  φορείς ενώ μας πληροφορήσατε 
οτι αναμενόταν η εκταμίευση του δανείου μεταξύ ΕΤΕΠ και της ελληνικής 
Κυβέρνησης αμέσως μετά την ολοκλήρωση του λεγόμενου  «χρονοδιαγράμματος 
αεροναυτιλίας». 

Τότε, ο Δήμος Ηρακλείου έχει εκδηλώσει την πρόθεση του να εκπονήσει ο ίδιος το 
Ειδικό Χωρικό Σχέδιο της περιοχής του αεροδρομίου Ηρακλείου «Νίκος 
Καζαντζάκης», ενώ είχε υποβάλλει και στο Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας 
σχετική πρόταση και προμελέτη. 

Επειδή  θα πραγματοποιηθεί ευρεία σύσκεψη αιρετών και φορέων την προσεχή 
Τετάρτη στο Ηράκλειο Κρήτης για την αξιοποίηση του αεροδρομίου 
«Ν.Καζαντζάκης» 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

-Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι διαδικασίες για την αξιοποίηση του «Ν.Καζαντζάκης» 
έπειτα από την έναρξη λειτουργίας του αεροδρομίου Καστελίου. ; 

-Έχει καταρτιστεί σχετικό master plan, το οποίο θα προβλέπει τις σύνθετες χρήσεις 
τουριστικής και ψυχαγωγικής εκμετάλλευσης σε συνδυασμό με εμπορικούς χώρους, 
οικιστική ανάπτυξη, αλλά και κοινωφελείς χώρους πρασίνου; Υπάρχει ΕΣΧΑΔΑ 
(Ειδικό Σχέδιο Χωρικής Ανάπτυξης Δημοσίου Ακινήτου) και αν ναι τι προβλέπει; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 




